
Prof. Jerzy Buzek jest dla mnie takim autorytetem od wielu, wielu lat. Chciałbym, żeby Jerzy Buzek był moim głosem w Europie - Tomasz Konior, architekt i urbanista

Opublikowano: piątek, 17 maj 2019 14:24

Odsłony: 4867

Zapraszamy do obejrzenia wypowiedzi Tomasza Koniora, znakomitego architekta i urbanisty, na temat kryzysu

wartości i Jerzego Buzka.
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